
 

 
 
 

Suomen Keilailuliitto ry    Pöytäkirja 9/2023 
Liittohallitus  
 
 
Aika: 18.8.2023 klo 14.30 
 
Paikka: Talin keilahallin kabinetti/hybridi 
 
Läsnä: Olli Hossi   puheenjohtaja 

Jari-Pekka Laiho varapuheenjohtaja  
  Riikka Rautiainen 
  Pertti Tapola 
  Jorma Laatikainen     
 Olli Haakana  
  Atte Lehtonen  
 Ari Palm  Etänä 
  Janne Kolhonen    
  Ossi Kauppi    
  Sami Järvilä toiminnanjohtaja/sihteeri 

 Heidi Manninen naisvaliokunnan pj. §4 
 
 

Poissa:   Tuija Hiltunen valtuuston puheenjohtaja 
                
  
1. Kokouksen avaus 

 
Puheenjohtaja Olli Hossi avasi hallituksen kokouksen ja toivotti hallituksen jäsenet ter-
vetulleiksi kauden ensimmäiseen varsinaiseen kokoukseen. 
 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 

Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.  
 

3. Esityslistan hyväksyminen 
 

Etukäteen lähetetty esityslista hyväksyttiin.  
 

4.  Naisvaliokunnan kuulumiset 
 
      Keilaajattaret ja Rookies On Tourin jatko. 
      - naisvaliokunnan pöytäkirja 19.6.2023 (Liite1) 
      - naisvaliokunnan pöytäkirja 29.6.2023 (Liite2) 
     Valiokunnan puheenjohtaja Heidi Manninen esitteli Hallitukselle molempien tourien 



 

     suunnitelmat kaudelle 2023-24. Aluejakoon oli tehty päivityksiä edellisen kauden 
     kokemusten perusteella. Myös palkintoja oli päivitetty. 
     Hallitus hyväksyi esityksen toureista. 
 
5.  Edellisten kokousten pöytäkirjat ja tehtävälista 

 
      Käsiteltiin ja hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja, käytiin myös tehtävälista läpi. 

-   7/2023, ylimääräinen kokous pidetty 22.6.2023 (Liite3) 
-   8/2023, ylimääräinen kokous pidetty 31.7.2023 (Liite4) 
 

6.  Uuden palvelukoordinaattorin valintaprosessi 
 
Toiminnanjohtaja kävi hallitukselle läpi uuden työntekijän valintaprosessin. Haku loppui 
16.8.2023 ja hakemuksia saatiin kaksi kappaletta. Hallitus päätti, että jatketaan hakuaikaa 
vielä viikolla sopivan henkilön löytämiseksi, koska laji-ihmiset alkavat vasta palailla hal-
leille ja on mahdollista, että haku on jäänyt joltakin kesällä huomaamatta. Toiminnanjoh-
taja ja puheenjohtaja voivat kuitenkin edetä jo potentiaalisten hakijoiden osalta haastatte-
luvaiheeseen. 

 
7.  Toiminnan- ja puheenjohtajan katsaus 
 
- kilpakeilailun aktiivisuus, jäsentilanne ja strategiset mittarit 
Puheenjohtaja Hossi kertoi tilannekatsauksen.  
Viime kauden lopullinen jäsenmäärä oli 7 994 (30.6.2023). Jäsenlukumme 31.7.23 oli 
7800. Jäsenmäärä alkoi - kuten aina - pudota heti, kun paikallisliitot pystyivät taas päivit-
tämään tietojaan 1.7 alkaen. Tällä kertaa heinäkuussa kuitenkin lasku oli vain 194 keilaa-
jaa eli jopa 99 vähemmän kuin heinäkuussa 2022. 
Ilokseni uusia jäseniä tuli jo heinäkuussa 37, joka on 16 enemmän kuin 2022. Toivotta-
vasti tämä trendi jatkuu. 
Viime vuonna laitoimme tavoitteeksemme 3% laskun jäsenmäärässämme ja 720 uutta 
keilaajaa. Kumpaakaan ei saavutettu vaan tuloksemme oli -4.6 % ja 616 uutta keilaajaa. 
Huolimatta ym. haasteista ehdotan, että pidämme linjakkaasti samat tavoitteet, sillä haas-
teita tarvitaan. 
- Kaikki keilaa -strategian seuranta 
Puheenjohtaja kävi läpi hallitukselle Kaikki keilaa -strategian tilanteen. 
- markkinointi  
Keilailun verkkokauppa on avattu nyt myös tuotteiden osalta. Myynnissä on muun muassa 
fanipaitoja, kasseja ym. ns. kysyttyjä tuotteita. 
Syksyn aikana on tarkoitus jatkaa some-markkinointia eri kanavilla. 
- rekisteriohjelman tilannekatsaus 
Rekisteriohjelma otettiin käyttöön suunnitellusti kesäkuun alussa. Elokuun aikana ohjel-
maan valmistuu ja integroidaan valtakunnansarjat ja henkilökohtainen käyttöliittymä. 
Ohjelmistotoimittajan työmäärä tulee ylittämään n. 50 000 euroa budjetoidun. 
- SKL:n toimiston paikan tilanne ja kartoitus 
Hallitus antoi toimeksiannon toiminnanjohtajalle aloittaa toimet toimiston siirtoon liittyvien-
valmistelujen edistämiseksi Tampereelle. Hallitus oli jo aiemmin keväällä ottanut tämän 
keskusteluissa esille ja tässäkin kokouksessa kaikki hallituksen jäsenet olivat sen kan-
nalla.   
Keilailuliiton palkkalistoilla on tällä hetkellä kolme henkilöä ja he kaikki asuvat Tampe-



 

reella. Taloudellisesti tämä muutos olisi hyvä ratkaisu ei vain henkilökunnan matkojen ta-
kia, vaan myös vuokratulot Ruusulankadulta olisivat varmasti suuremmat kuin Tampe-
reella sijaitsevan toimiston vuokrakulut.  
 
8.  Budjetin sopeuttamistoimenpiteet 2023 
 
Toiminnanjohtaja Järvilä oli päivittänyt hallitukselle suunnitelmat edellisestä kokouksesta, 
jonka kautta liiton 2023 kokonaisbudjettia tullaan sopeuttamaan tiedossa oleviin ylityksiin.  
Budjettivuosi 2023 on tuomassa inflaation laukkaamisen lisäksi muitakin ennalta-arvaa-
mattomia kululisäyksiä, joihin ei olla riittävästi osattu varautua budjetin tekohetkellä loka-
kuussa 2022. 
Isoimpina muun muassa uuden rekisteri- ja kilpailuohjelman työmäärän ylitys. Sopeutta-
mistoimenpiteitä jatketaan säännöllisellä kulujen seurannalla (Liite5). 
 
9.  Maajoukkueasiat   
 
Toiminnanjohtaja kertoi maajoukkueen syksyn toiminnasta. Kuortaneella järjestetään nuo-
risomaajoukkueiden testileiri elokuun lopussa. Päävalmentaja Ahokas valmentajineen on 
järjestänyt syksylle mahdollisimman paljon leiritoimintaa.  
Essi Pakarinen, Roosa Lundén ja Tomas Käyhkö edustavat Suomea Berliinissä lokakuun 
lopussa pelattavassa Euroopan mestareiden cupissa. 
 
10.  Kansainväliset asiat 
- IBF:n tilanne ja kongressi 6.10.2023 Kuwait 
Puheenjohtaja Hossi kertoi tilanteesta. Puheenjohtajavaaliin on ilmoittautunut kolme henki-
löä. Sheikki Al-Sabahia haastaa brasilialainen Guy Igliori ja kanadalainen Cathy Innes. 
Länsimaat ovat Innesin takana.  
Puheenjohtaja Olli Hossi ei ole menossa paikanpäälle kongressiin ja hallitus päätti antaa 
valtakirjan Englannille. 
- EBF:n kongressi 22.10.2023 ja Nordic Meeting 21.10.2023 Berliini 
Puheenjohtaja Hossi ja toiminnanjohtaja Järvilä edustavat Suomea paikanpäällä molem-
missa kokouksissa.  
- arvokilpailuhaut 2025-26 
Hallitus päätti tarjota arvokilpailuja haettavaksi riittävän ratamäärän omaaville halleille Suo-
messa.  
- Youth World Cup, Lima 19.-27.1.2024 
Jo aikaisemmin hallituksessa oltiin tehty päätös, että Suomi ei osallistu World Cupeihin. 
Ari Palm poistui kokouksesta klo 17.31. 
 
11. Valiokuntaraportit ja sääntömuutokset 
 
- nuoriso- ja koulutusvaliokunnan pöytäkirja 7.6.2023 
Hyväksyttiin. (Liite6) 
- veteraanivaliokunnan pöytäkirja 13.6.2023 
Hyväksyttiin. (Liite7) 
- veteraanivaliokunnan pöytäkirja 15.8.2023 
Hyväksyttiin. (Liite8) 
- talous- ja työvaliokunnan pöytäkirja 2.8.2023 
Hyväksyttiin. (Liite9) 



 

- kilpailu- ja sarjavaliokunnan pöytäkirja 3.8.2023 
Hyväksyttiin. (Liite10) 
 
 
12. Ansiomerkkianomukset 
 
- keilaseura Ratas (Liite11) 
Hyväksyttiin. 
 
13. Saapuneet kirjeet 
 
Ei saapuneita kirjeitä. 
 
14. Muut asiat 
 
15. Seuraavat kokoukset ja kokouksen päättäminen 
 
 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.58. 
 
Tulevat kokoukset;  
- ti 26.9. hallitus klo 14.30- etä 
- to 12.10 talous- ja työvaliokunta- Tali hybridi 
- to 26.10. hallitus klo 14.30- Tali, mestaruuskilpailut 
- la 18.11. valtuusto klo 12.00- Tampere, etä 
- to 30.11. hallitus klo 14.30- etä 
- pe 12.1. hallitus klo 14.30- Tali Ballmaster Open 

 
Vakuudeksi: 

 
 

 
 
           Olli Hossi Sami Järvilä 
           Puheenjohtaja Sihteeri 
 


